



REQUEST FORM 回條

To: NWS Holdings Limited
("NWS Holdings", stock code: 659)
c/o Tricor Standard Limited
26/F., Tesbury Centre
28 Queen's Road East
Hong Kong

致: 新創建集團有限公司
("新創建集團", 股份代號: 659)
經卓佳標準有限公司
香港皇后大道東28號
金鐘匯中心26樓

- I have already received the printed Chinese version of the 2010-2011 interim report but I would now like to receive its printed English version.
本人已收到2010-2011年中期報告之中文印刷本，但現在希望收取其英文印刷本。

OR 或

- I have already received the printed English version of the 2010-2011 interim report but I would now like to receive its printed Chinese version.
本人已收到2010-2011年中期報告之英文印刷本，但現在希望收取其中文印刷本。

AND/OR 及/或

I wish to change my choice of language and/or means of receipt of future corporate communications of NWS Holdings in the following manner:

本人擬更改日後收取新創建集團公司通訊之語言版本及/或形式如下：

- to receive the printed Chinese version only; or
只收取中文印刷本；或
- to receive the printed English version only; or
只收取英文印刷本；或
- to receive both the printed English and Chinese versions; or
同時收取中、英文印刷本；或
- to access the corporate communications posted on the website of NWS Holdings using electronic means in lieu of receiving printed copies, and to receive email notification of the posting of the corporate communications on the website of NWS Holdings to my/our email address at _____.
以電子形式覽閱登載在新創建集團網站之公司通訊代替收取印刷本，並收取有關公司通訊登載在新創建集團網站之電郵通知，電郵通知請發送往本人/吾等之電郵地址 _____。

Note: Please tick the appropriate box and complete your details in the space provided below.

附註：請在適當之空格內劃上「✓」號，並在下列提供之空位上填妥閣下之資料。

Name (姓名) _____ Signature (簽名) _____

Registered Address (登記地址) _____

Contact telephone number (聯絡電話號碼) _____ Date (日期) _____

After completion, please fold this form according to the indication and return it to the Hong Kong branch share registrar of NWS Holdings by using the aerogram at the reverse side. **YOU ARE NOT REQUIRED TO COMPLETE THIS FORM IF YOU HAVE RECEIVED THE CORPORATE COMMUNICATIONS IN THE FORM THAT YOU WANT.**

填妥本回條後，請按指示摺疊並以背面之郵簡將本回條寄回新創建集團之香港股份過戶登記分處。倘閣下收到之公司通訊之形式符合閣下之意願，則毋須填寫本回條。